
                                           
 

 

 

 
ACTA DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CAMP D’EN PRATS, DEL DIA 19 
D’OCTUBRE DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
Vocals, per part del Consell:  
Sra. Maria Colomer 
Sr. Albert Fontfreda 
Sra. Raquel Ballell 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Municipals 
2) Medi ambient 
3) Policia Local i Mobilitat 
4) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 19:00 h el Sr Piferrer, com alcalde, explicant la situació 
viscuda aquest any amb la pandèmia. Tot el que no es va poder fer segons els 
calendaris habituals, ha estat impossible remuntar les feines pendents i posar-se al dia 
amb la parada del mes de març i abril. 
 
Seguidament agafa el torn de paraula el Sr. Pau Lladó, seguint l’ordre del dia: 
 
1) Serveis Municipals 
Plataners que embossen les canals i les tortugades: Els plataners són sans, s’han anat 
controlant, i no s’escapçaran perquè els anem ferint i es posaran malalts.  
Els membres assistents no estan d’acord amb aquesta decisió, donat que l’alçada dels 
plataners els provoca problemes d’embossos de canals i per tant un cost econòmic 
anual important (de 1.000 a 2.000 € anuals). També comenten que l’encarregat de 
jardineria, que el coneixen els va dir que estaven malalts. No entenen el raonament de 
la responsable. 
L’alcalde explica que s’ha de seguir el criteri dels tècnics, però proposa una trobada 
amb la responsable, l’encarregat de jardineria i els assistents per tal que els expliqui la 
situació i s’arribi a un acord. 
 
Pins decantats sobre les cases: El pi que té moviment, tant el jardiner com els tècnics 
no hi veuen cap perill i han fet informe al respecte. L’han anat controlant i continua en 
la mateixa situació. No hi ha cap mena de perill ni necessitat de tallar-lo. 
Sí que al mes de febrer es van talar diversos pins que estaven decantats cap a les 
cases a la banda del carrer del Bruc que dóna al Camp d’en Prats. 
 



                                           
 

 

 

Embornals Camp d’en Prats: Els anem fent, hi torna a haver el de l’escala amb força 
sorra i ja s’ha demanat que es netegi. 
Llumenera al pas de vianants amb Sagunt (entre pastisseria i Caixa) no hi ha llum al 
pas de vianants: Ja es va col·locar a primers del mes de març. 
 
Llumenera darrera els contenidors. Llum massa tènue: Es substituirà la llum en breu, 
ja que no hi ha prou claror. 
 
Replantació d’arbusts, parterres i til·lers talats: S’està preparant una proposta per tal 
d’executar-la el mes de març, que és quan es fa replantació. Al febrer els mostrarem la 
proposta. 
Els arbustos que estava previst substituir a les jardineres del carrer Sagunt es va fer el 
mes de març. 
 
Voreres a reparar (General Castaños i Sagunt): Es van reparar els punts demanats (c. 
General Castaños del pediatra al núm. 46 i Sagunt tram davant del parc, la vorera de 
l’agència de viatges) la setmana del 18 de febrer. 
 
Passamà vorera davant Spar i Vedruna: Ja es va reparar i soldar el mes de febrer. 
 
Líquid que ruixa jardineria al parc infantil del Camp d’en Prats: Ruixen un tractament 
que es diu Hemonal (aigua amb llimona) que serveix per evitar que surtin fongs als 
arbustos. Es fan tractaments naturals per evitar que surtin fongs però en cap cas es 
fan tractaments herbicides que puguin ser perjudicials per a la salut. Val a dir que el 
personal de jardineria treballa amb mascareta habitualment, no hi ha cap més motiu. 
 
Sorral del parc infantil: Serveis té pendent revisar la terra existent i reomplir-lo. Es farà 
en breu. 
 
Embornal del tancat: està tancat amb clau i no es pot aixecar per netejar, fa bassa: Es 
va netejar i en principi engoleix bé. 
Els membres expliquen que la setmana passada van haver d’avisar a Serveis 
Municipals. Demanen que es miri de buscar una solució perquè es sol embussar i 
queda l’aigua embassada. 
 
Camí a la deixalleria: És un camí que fa molts anys Sorea va aplicar una capa d’asfalt 
però una única capa és insuficient pel tonatge dels camions que hi circulen. Necessita 
una intervenció general que va més enllà d’un pressupost de manteniment. Les 
cunetes no es poden fer trepitjables perquè després s’embassaria l’aigua, són 
necessàries per recollir les aigües plujanes. 
Sí que s’ha demanat projecte a urbanisme, explica l’alcalde, i el planteig és fer el pas 
de vianants elevat pel camp de dalt perquè les motes són molt altes com per enretirar-
les per fer-hi el pas. Això suposarà petites expropiacions als camps. 
Quan el camí tingui partida es farà saber a l’associació. 
 
Reg: El problema no és que el reg s’espatlli, sinó que ens l’arrenquen en molts indrets 
del municipi, principalment parcs i places. Aniran a tornar-lo a reparar en breu. 
 
Xarxa cistelles de bàsquet: Les substituiran en breu, juntament amb altres del municipi. 
Estem esperant que arribi el material demanat.  



                                           
 

 

 

2) Medi ambient 
Tancat de contenidors (no es desinfecta i la gent l’utilitza d’urinari): Avui encara s’ha 
revisat. El contenidor d’oli està trencat i els contenidors tenen pols, el terra era prou net 
tot i que ja hi havia deixat deixalles que vessen. 
L’1 d’octubre va començar la nova àrea de Qualitat Urbana, que tindrà com a funció 
principal les deixalles i la neteja de la via pública. 
L’alcalde explica que la previsió per canvis en els tancats i en tema de recollida de 
residus en general suposa un any mínim, perquè es vol fer un estudi i fer un canvi en 
profunditat del sistema. 
Els veïns avisen que la persona que escombra també es pixa al tancat. 
 
3) Policia Local i Mobilitat 
Topalls de plàstic aparcament zona blava: Es retirarà el que queda en breu i ja s’ha 
demanat pressupost per substituir-los. 
 
Zona de càrrega i descàrrega (davant estanc, perruqueria,etc): s’ha de repintar i es 
farà en breu. 
 
Mobilitat entorn de les escoles En el cas de l’escola Vedruna i l’escola Sant Jordi, 
s’està treballant en la pacificació dels accessos a les escoles a causa de la pandèmia. 
Arrel d’això hi ha un aforador al carrer del Bruc per tal de fer un estudi de circulació i 
l’abast de vehicles abans de fer qualsevol intervenció. 
 
 
4) Noves aportacions 

- Els membres exposen que a les voreres de la zona hi ha sempre patinets 
circulant. El regidor explica que s’està elaborant una normativa sobre circulació 
de patinets. Actualment només poden anar pels carrils bici segregats o en via 
compartida. Es recorda que els menors de 12 anys poden circular per la vorera. 

- Els veïns demanen que es col·loqui un aforador al carrer Sagunt. Exposen que 
la velocitat és molt alta i demanen que es valori. 

- Els veïns comenten que els arbres de darrera el Botavara fins a l’alçada fins al 
supermercat estan mig morts. Demanen que es revisin. 

- En el parterre del carrer Sagunt a l’alçada del número 16 falta un tall de panot. 
- Els portalets del parc no tanquen bé. S’han d’enlairar per poder tancar. Potser 

les xarneres no són les adequades pel pes dels portals. S’ha de revisar. 
- Els parterres del carrer Sagunt, dificulten el pas quan et creues amb més 

vianants. Demanen que es miri si es poden estrènyer un parell de pams. S’ha 
de valorar econòmicament primer (inversió – benefici). 

- Els membres informen que al carrer de la Lluna (tram entre el Tarongeta al 
Sant Sebastià) hi circulen multitud de bicicletes i patinets entre els vianants.  

- Informen que torna a haver-hi més quantitat d’excrements de gos a les voreres. 
Alcalde explica que Medi ambient, ara que no gestiona residus, ha reprès el 
projecte que hi havia en marxa pel tema d’ADN a l’hora de censar els gossos i 
d’aquesta manera poder sancionar quan es troben excrements pel carrer. 

- Al carrer Sagunt encara hi ha molts cotxes que fan la U per passar als 
aparcaments. S’hauria de buscar una solució. 

- S’haurien de repassar els passos de vianants que donen al Camp d’en Prats 
perquè estan molt esborrats. 

- El passadís del Camp d’en Prats pel cantó del Botavara està molt a les fosques 
i genera una sensació de inseguretat important. 



                                           
 

 

 

- A les Palmeres del Camp d’en Prats hi ha nius (3era palmera) d’ocells verds, 
semblant als lloros. S’hauria d’avisar a medi ambient. 

- A la parada de bus de camp d’en Prats sempre hi ha retenció quan para el bus 
de recollida per l’escola especial. La gent passa per la parada de taxis per 
desembussar però a vegades hi ha taxis estacionats. Demanen una solució. 

- Els membres reiteren que la botiga russa  fa de bar clandestí. 
 
 
A les 20.50h finalitza la sessió ordinària de l’associació de veïns del Camp d’en 
Prats.  


